

Centre Emile Bernheim  
Université Libre de Bruxelles CP 145/01  
50, Av. F.D. Roosevelt - 1050 Brussels - Belgium  
Tél. : +32 (0)2 650.41.62 ■ Fax : +32 (0)2 650.60.20  
cermi@ulb.ac.be



Centre de Recherche Warocqué  
Université de Mons-Hainaut  
17, Place Warocqué - 7000 Mons - Belgium  
Tél. : +32 (0)65 37.32.77 - 83 ■ Fax: +32 (0)65 37.30.54  
cermi@umh.ac.be

**Conference by Mr. Fouad Abdelmoumni (Al Amana, Maroc)**

***“Challenges in the development of the microfinance sector  
in the Middle-East and the Mediterranean countries”***

**March 17<sup>th</sup>, 2008, at 6:30 pm – Room H1308 (ULB)**

Le CERMI a le grand plaisir de vous inviter à la conférence qui sera donnée le 17 mars 2008 à 18h30, dans la salle H1308 (ULB, campus du Solbosch) par M. Fouad Abdelmoumni, Directeur de la plus grande institution de microfinance marocaine « Al Amana ». Cette conférence se déroulera en anglais et sera suivie d'un débat.

Pour plus d'information, contactez [cermi@ulb.ac.be](mailto:cermi@ulb.ac.be) ou par téléphone : 02 650 60 21

CERMI is pleased to invite you at the conference presented on March 17<sup>th</sup>, 2008, at 6:30 pm, in room H1308 (ULB, Solbosch Campus), by Mr. Fouad Abdelmoumni, Director of the largest Moroccan microfinance institution “Al Amana”. This conference will be held in English and will be followed by a discussion.

For more information, please contact [cermi@ulb.ac.be](mailto:cermi@ulb.ac.be) or by phone 02 650 60 21